
 

Artikel 41 Vragen  

9 november 2024  

  

 

Betreft: Pro-Palestina-activisme stichting Thuis In Oss (TIO)   

  

 

Geacht college,  

 

We schrijven 9 november 2024. Het is precies 86 jaar geleden dat de Kristallnacht in Duitsland 

plaatsvond (9 op 10 november 1938). Ook hebben we afgelopen vrijdag kunnen zien dat mensen 

met een Joodse identiteit opnieuw werden opgejaagd, maar dan door ‘scooterjongeren’ in ons 
eigen Amsterdam.  

 

Zoals bij u bekend is is de open dag van het nieuwe AZC aan de Macharenseweg op vrijdag 8 

november jl. druk bezocht. Helaas hebben veel bezoekers ook kunnen zien dat stichting Thuis In 

Oss, dat er voor iedereen zegt te zijn, zich openlijk uitspreek voor de Palestijnse zaak. De 

neutraliteit in het Israël-Palestina conflict is daarmee ver te zoeken. Juist in een AZC waar 

mensen van alle windstreken bijeenkomen mag je toch op zijn minst neutraliteit verwachten in 

dergelijke conflicten. Zéker na de pogrom in Amsterdam tegen Israëlische fans van Maccabi Tel 

Aviv en zéker in een week waarin de Kristallnacht wordt herdacht.  

 

Wat DDO betreft is dit soort activisme op juist dát moment op júist die plek niet alleen zeer 
ongepast, maar ook zeer kwalijk. Zeker wanneer wethouder de Wit (VVD), n.b. met ambtsketting 

om!, naast de betreffende directeur met het inmiddels bekende Palestina-speldje gaat staan. 

DDO vraagt zich niet alleen af waar de neutraliteit is gebleven, maar zeker ook het fatsoen. Hoe 
kan een wethouder die op dat moment ook nog de burgemeester vertegenwoordigt zich 

hiermee inlaten? Ook vragen wij ons openlijk af of stichting Thuis In Oss er wel voor iedereen is. 

Zijn zij er ook voor asielzoekers met bijvoorbeeld Joodse wortels?  

 

 
1. Wat vindt het college van het pro-Palestina-activisme van de directeur van Thuis In Oss? 

  

2. Is het college het met DDO eens dat dergelijk activisme op juist die plek en juist dat moment 

zeer ongepast is? Zo nee, waarom niet?  

 

3. DDO vindt het zeer ongepast en kwalijk dat wethouder de Wit (VVD), n.b. met ambtsketting 

om, samen met de betreffende directeur van stichting TIO officieel het nieuwe AZC opent 

waarbij het pro-Palestina-speldje en daarmee het activisme duidelijk zichtbaar is. Had dit 

volgens het college achteraf anders gemoeten? Zo nee, waarom niet?  

 

4. Is de opvang er écht voor alle vluchtelingen en asielzoekers? Zo ja, waaruit blijkt dat?  

 

5. Wat doet stichting TIO als morgen Israëlische vluchtelingen of mensen met Joodse wortels 

op de stoep staan?  

 
 



 

 
 

6. Is wethouder de Wit bereid om de directeur van stichting TIO hierop aan te spreken en alle 

uitingen die te relateren zijn aan welk mondiaal conflict dan ook binnen TIO per direct te 

verbieden? Zo nee, waarom niet?  

 

7. DDO raadt de wethouder aan de ontstane situatie snel bespreekbaar te maken in de raad. 

Zeker omdat zo veel mensen kennis hebben kunnen nemen van het betreffende en in onze 

ogen ongepaste activisme van de voorman van stichting TIO. Is wethouder de Wit bereid om 

te reflecteren op de ontstane situatie in de raadsvergadering van december? Zo nee, 

waarom niet?  

 

 

Graag zien wij de schriftelijke beantwoording aan de fractievoorzitter van Dynamisch Democratisch 

Oss en de raad tegemoet.  

  

Bij voorbaat dank.  

 

Frank Duijs      Debbie de Graaff   

Fractievoorzitter & raadslid      Commissielid 


